

ДРОБЫШ АЛЕКСЕЙ АНАТОЛЬЕВИЧ

DROBYSH ALIAKSEI A.

кандидат технических наук, доцент

Associate Professor, PhD in Engineering

<p style="text-align: center;">БИОГРАФИЯ</p> <p>Выпускник ИПФ БНТУ 2003 года. С 2003 по 2006 аспиранту БНТУ. С 2006 по 2018 года инженер, преподаватель, доцент кафедры «Технология и методика преподавания». С 2007 по 2017 заместитель декана ИПФ по научной работе. Кандидат технических наук (2007 г.), доцент (2011 г.)</p>	<p style="text-align: center;">BIOGRAPHY</p> <p>Graduate of the EPF of BNTU in 2003. From 2003 to 2006 the post-graduate student of BNTU. From 2006 to 2018, he was an engineer, lecturer, assistant professor of the department "Technology and teaching methodology". From 2007 to 2017 he was the deputy dean of the IAP for scientific work. Candidate of Technical Sciences (2007), Associate Professor (2011)</p>
<p style="text-align: center;">НАУЧНАЯ И ПЕДАГОГИЧЕСКАЯ ДЕЯТЕЛЬНОСТЬ</p> <p>- область научных интересов: разработка пористых проницаемых материалов для фильтрации и разделения сред; разработка специализированного программного обеспечения.</p> <p>- преподаваемые дисциплины: Системное программное обеспечение, Организация ЭВМ и систем, Конструирование программ и языки программирования, Технология разработки программного обеспечения, Отладка и тестирование программного обеспечения, руководство курсовым и дипломным проектированием.</p>	<p style="text-align: center;">SCIENTIFIC AND PEDAGOGICAL ACTIVITIES</p> <p>- field of scientific interests: the development of porous permeable materials for filtration and separation of media; development of specialized software.</p> <p>- the disciplines taught: System software, Organization of computers and systems, Program design and programming languages, Software development technology, Debugging and testing of software, Course and diploma design management.</p>
<p style="text-align: center;">ПУБЛИКАЦИИ</p> <p>Опубликовано более 50 научных работ, в том числе 3 учебно-методические работ. Автор 2 патентов.</p>	<p style="text-align: center;">PUBLICATIONS</p> <p>Published more than 50 scientific works, including 3 educational and methodical works. Author of 2 patents.</p>